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Summary:

The fall of this research in the field of criticisoh criticism, we have tried through reading the
novel bread latent Mohamed Shukri through textd ddsrocco that we had, highlighting that the
attention span of Moroccans critics autobiograghimet that the author has a desire to talk aboet t
self and promised him a life full take towards aertsituations, it is as revealing and sometimes at
other times resorting to stalking, which requirke presence of dexterous reader has the ability to
elucidate the life of its owner in the folds otliary texts.

Résumeé

cette recherche appartienne au domaine critigua detique, nous avons essayé de faire une
lecture du roman pain latente de Mohamed Choukra\éers des textes de critiques marocaines que
nous avons possédé ,sachant que ces écrivairdormmés beaucoup d’'importance a I'autobiographie,
car tout écrivain a le désir d’écrire sur soi-mgéarese basant sur sa vie entiére .'auteur a&sit de
parler de sa autobiographie et cela oblige la pigsd’un lecteur habile a lire et a interprétéiesde
textes littéraires.
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